

### Message Eight—Study Questions

1. What is the significance of the Feast of Tabernacles?
2. How is the New Jerusalem related to our participating in the Feast of Tabernacles?
3. Explain how Abraham lived a life of the altar and the tent and their significances.
4. Based on John 7:37-39, explain how the processed Triune God is consummated to be the Spirit who can flow out of the believers as living water.
5. Explain the importance of enjoying and experiencing the consummated Spirit for our participation in the Feast of Tabernacles.

### 第八篇信息—研读问题

- 一 请说明住棚节的意义。
- 二 新耶路撒冷如何与我们有分于住棚节有关？
- 三 请说明亚伯拉罕如何过祭坛和帐棚的生活，并请说明过祭坛和帐棚生活之意义所在。
- 四 请基于约翰七章三十七至三十九节，说明经过过程的三一神如何终极完成为那灵，能如同活水从信徒涌流出来。
- 五 请说明享受并经历终极完成的那灵对我们有分于住棚节的重要性。

### 메시지 8 — 연구 문제

1. 장막절의 의미는 무엇입니까?
2. 우리가 장막절에 참여하는 것은 어떻게 새 예루살렘과 연관됩니까?
3. 아브라함은 어떻게 제단과 천막의 생활을 했는지, 그리고 그 의미는 무엇인지 설명해 보십시오.
4. 요한복음 7장 37절부터 39절까지에 기초하여 어떻게 과정을 거치신 삼일 하나님께서 생수로서 믿는 이들에게서 흘러나오실 수 있는 그 영으로 완결되셨는지 설명해 보십시오.
5. 우리가 장막절에 참여하기 위해 완결되신 영을 누리고 체험하는 것이 중요한 이유를 설명해 보십시오.